

聖誕期間限定  
CHRISTMAS SPECIALS 2024



Grove Catering

[WWW.GROVE.HK](http://WWW.GROVE.HK)

[IG](https://www.instagram.com/grovesandwiches.hk) [f](https://www.facebook.com/grovesandwiches.hk) [GROVESANDWICHES.HK](https://www.grovesandwiches.hk)

[✉ SALES@GROVE.HK](mailto:SALES@GROVE.HK)

# 聖誕期間限定 CHRISTMAS SPECIALS 2024



**A** 烤焗原隻美國火雞 (12-14 磅 / lbs) \$1,188  
配金巴利醬及烤蘋果田園沙律  
Roasted U.S. Whole Turkey  
with Cranberry Sauce and Roasted Apple &  
Green Salad



**B** 西班牙燒原隻乳豬 (3.5-3.9 千克 / KG) \$1,188  
Spanish Roast Whole Suckling Pig

## 節日優惠 FESTIVE CATERING OFFERS 2024

**15%**  
OFF 早鳥優惠

### 早鳥優惠 EARLY BIRD DISCOUNT

在 2024 年 12 月 15 日或之前下單，即可享受 85 折優惠。

Enjoy 15% OFF when you place your catering order on or before December 15, 2024.

### 原隻乳豬加配優惠

#### TOP-UP SPECIAL FOR SUCKLING PIG

凡惠顧任何到會食品 (飲品及餐具除外) ，

即可以優惠價 **\$788** 加配「西班牙燒原隻乳豬」一隻 (原價：\$1,188) 。

Upon ordering any catering food items (excluding drinks and utensils), you can add

a Spanish Roast Whole Suckling Pig to your order for just **\$788** (original price: \$1,188).

### 派對套餐免費贈送氣泡酒

#### FREE MOSCATO WITH PARTY SET

凡訂購派對套餐，即可免費獲贈 **SANTERO 意大利氣泡甜白酒** (每支 750 毫升)

(價值 \$138) (派對套餐 A 贈送 1 支，派對套餐 B 贈送 2 支) 。

Order our party catering sets and receive complimentary **SANTERO Moscato Dolce**

(750ml / bottle) (value at \$138) (1 bottle for Party Set A & 2 bottles for Party Set B).

### 滿 \$2,800 免運費

#### FREE DELIVERY ON ORDERS OVER \$2,800

任何淨價 **\$2,800** 或以上的餐飲訂單均可享受免費送貨。

Enjoy **FREE** delivery on any catering orders of **\$2,800** nett or more.

#### 條款及細則 Terms & Conditions:

- 上述優惠僅適用於 2024 年 12 月 1 日至 2025 年 1 月 1 日期間取貨或送貨的訂單。  
Above offers are applicable only to orders scheduled for pick-up or delivery between December 1, 2024 and January 1, 2025.
- 優惠不可與 VIP 折扣同時使用。  
Offers cannot be combined with the VIP discount.
- 每個訂單最多可添加一隻乳豬，另加配優惠價不設額外折扣優惠。  
A maximum of one suckling pig can be added per order. No further discounts apply to the special top-up price.
- 免費送貨不適用於偏遠地區。  
Free delivery is not available for outlying regions.
- 如有任何爭議，Grove Company Limited 保留最終決定權。  
In case of any disputes, Grove Company Limited has the rights of the final decision.